



## 「23+2」的喜悅 The joy of “23+2”

本會現營運 23 所宿舍，多年來致力提供優質宿舍服務，照顧和關懷智障和殘疾人士，以多樣化的生活體驗，滿足他們在身、心、社、靈方面的需要，從而促進整體生活質素。本年初，欣喜成功競投社會福利署津助項目，提供 50 個名額的護理院舍，現名為啟康之家；亦同時開展 50 個名額的日間訓練中心暨宿舍予中度至嚴重智障人士，現名為啟悅成人訓練中心。

大家懷著「23+2」的喜悅，期待新單位於 2020 年初投入服務。服務單位 — 啟悅成人訓練中心及啟康之家的室內裝修工程已於 2019 年 11 月展開，預計 2020 年初便可完成。本會現正招聘各職系人手，密鑼緊鼓，加力完成籌備工作，好讓有需要的人士能盡早得到服務。我們期盼他們加入扶康會這個大家庭，一同共建共融關愛家庭。

Currently operating as many as 23 hostels, the Society dedicates itself to promoting an improved overall quality of life by offering quality hostel services and showing care and concern for persons with intellectual and physical disabilities. Through our provision of diversified life experiences, service users are able to satisfy their physical, psychological, social and spiritual needs in the pursuit of holistic living. Earlier this year, it was an honour for us to be tender winners for a care and attention home providing 50 spaces, namely Kai Hong Home, which falls within the Social Welfare Department subsidy programme. At the same time a new day training centre-cum-hostel with 50 spaces, namely Kai Yuet Adult Training Centre, is also to be established for persons with moderate to severe intellectual disabilities.

In order to fully benefit from the joy of “23+2”, we are looking forward to the initial operations of the new service units in early 2020. Interior decoration of Kai Yuet Adult Training Centre and Kai Hong Home, started in November 2019 and is expected to reach completion in early 2020. In order to cater to people in needs as quickly as possible, we are recruiting new staff of various grades to complete the preparation work. We have high hopes for all of them, that they might join Fu Hong Society, the big family, and build a caring and inclusive family together with us.

